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Ärenden med personalrepresentation 
 

§ 121 
Fastställande av dagordningen 
 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar fastställa dagordningen.  

 

 

§ 122 
Anmälan av justerat protokoll 
 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar 

 

Idrottsnämnden godkänner anmälan av justerat protokoll från sammanträde den 20 oktober 

2015 – justerat den 23 oktober 2015. 

 

§ 123 
Justering av dagens protokoll 
 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar 

Ordföranden Emilia Bjuggren (S) utses att justera dagens protokoll tillsammans med vice 

ordföranden Bo Sundin. Som justeringsdag utses torsdag 19/11. 

 

 

§ 124 
Anmälan av delegationsbeslut 
 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar 

 

Anmälningarna läggs till handlingarna.  

 

Anmälan gjordes av: 
 

Beslut fattade enligt delegation  
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§ 125 
Övriga anmälningsärenden. 

A. Utveckling av sportfältet på Gärdet – skrivelse från DIF 
      dnr 08.01.01/1167/2015. 

 
 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande: 

 

Anmälningen läggs till handlingarna 

 

Framlagda förslag till beslut 
Emilia Bjuggren (S) yrkar bifall att anmälningen läggs till handlingarna 

 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt ordförandens förslag till beslut. 

 

 

§ 126 
Månadsrapport oktober 2015,  
dnr 01.02/308/2015 

 

BESLUT 

 
Uppföljningen av ekonomi och verksamhet godkänns. 

 

Ärendet 
Förvaltningens månadsprognos per oktober grundar sig på tertialrapport 2, kända förändringar 

samt utfall till och med oktober. Ekonomienheten har haft budgetgenomgångar med samtliga 

enheter i samband med tertialrapport 2.  

 

Ett överskott om 15,9 mnkr efter resultatdisposition redovisas jämfört med budget. Överskot-

tet avser minskade hyreskostnader till fastighetsnämnden. I resultatet ingår en resultatdispo-

sition på 3,4 mnkr, vilket motsvaras av planerat uttag ur resultatfonden. Enheten Idrottsplatser 

i västerort upphörde som intraprenad vid årsskiftet och resultatfonden övergår därmed till 

nämnden 2015. 

 

Redovisad årsprognos innehåller ingen förändring jämfört med prognosen i tertialrapport 2.  

 

Totala intäkter från försäljning av årskort, halvårskort och engångskort under perioden 

januari-oktober har minskat med  

6,3 mnkr (7,5 procent) jämfört med motsvarande period 2014. Sålda års- och halvårskort till 

och med oktober har minskat med  

2 932 kort 2015, vilket innebär en minskning med 10,9 procent. 
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Nämndens budget för investeringar uppgår till totalt 48,4 mnkr under 2015. Ingen avvikelse 

beräknas i nuläget för utgifter.  

 

Årsprognosen för driftbudgeten inrymmer osäkerhet avseende energikostnadsutvecklingen 

och intäktsutvecklingen under året, främst avseende sim- och idrottshallarna.  

 

I tjänsteutlåtandet lämnas kommentarer till förvaltningens resultat, fördelat på drift och 

investeringar. 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Emilia Bjuggren (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Ersättaryttrande  
Mathias Mellgren (C) anmäler följande ersättaryttrande:  

Om jag hade haft rösträtt så hade jag anslutit mig till Moderaternas, Folkpartiet liberalernas 

och kristdemokraternas särskilda uttalande. 
 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

Särskilt uttalande 
Bo Sundin (M), Daniele Fava (FP) samt Mikael Valier (KD) lämnar särskilt uttalande enligt 

följande: Vi har under lång tid sett hur intäkterna för stadens sim- och idrotthallar minskar, 

månadsrapporten för oktober är inget undantag. Trots att idrottsförvaltningen i år genomfört 

en omfattande marknadsföringskampanj av våra anläggningar och träningskort så ligger 

intäkterna två procent lägre jämfört med motsvarande period förra året.  Kollar man på 

träningskort där all träning (inkl gym och gruppträning) ingår är minskningen så mycket som 

fyra procent jämfört med samma period förra året.  

 

Vi ser ett tydligt samband mellan det svalnande intresset för kommunala gymkort och ökad 

konkurrens av väldigt många nya kommersiella gym runt om i hela staden. För oss är detta ett 

tecken på att de kommunala gymmen spelat ut sin roll och att idrottsnämnden successivt, 

genom driftsupphandlingar, bör avveckla sina gymverksamheter. Vår uppfattning är att 

kommunen inte ska konkurrera på kommersiellt välfungerande marknader. Vi anser att de 

pengar som idrottsnämnden nu lägger på att täcka intäktsbortfallen på gymverksamheten 

istället bör investeras i idrottsnämndens kärnverksamhet - nämligen på barn-, ungdoms- och 

breddidrotten.  
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§ 127 
Bredängsbadet, renovering av simhallsdelen   
Reviderat genomförandebeslut           
dnr 08.01.01/1167/2015. 

                                          
 

BESLUT 

 

1. Idrottsnämnden godkänner redovisat förslag till renovering av Bredängshallens 

simbassäng till en investeringsutgift om 50 mnkr, som förvaltningen beställer av 

fastighetskontoret för utförande. 

 

2. Idrottsnämnden överlämnar ärendet till kommunstyrelsens ekonomiutskott för 

godkännande av hyrestillägget på  

2,7 mnkr till följd av den totala investeringskostnaden. 

 

3. Idrottsnämnden ger, efter godkännande i kommunstyrelsens ekonomiutskott, 

förvaltningen i uppdrag att teckna tillägg till nuvarande hyresavtal med 

fastighetskontoret om 2,7 mnkr år 1.  

 

Ärendet 
Simhallsdelen med tillhörande teknikutrymmen i den drygt 40-åriga Bredängshallen tillhör en 

av de badanläggningar som staden äger som är i störst behov av en renovering. Det gäller 

såväl betongkonstruktion, ytskikt och de tekniska installationerna för vattenrening, 

ventilation, värme samt el och belysning.  

 

Bredängsbadet fyller en viktig funktion med simundervisning, motionssimning med mera och 

ska verksamheten snart kunna återtas behöver upprustningen starta snarast möjligt. 

Slutkostnaden inklusive vad som tidigare lagts ned för utredning och projektering samt bygg-

herrekostnader, tillkommande och oförutsett, beräknas nu uppgå till 50,0 mnkr. Huvuddelen 

av kostnaden finansieras i budget för 2016. Självkostnadshyran år 1 beräknas uppgå till 2,7 

mnkr.  

 

Genomförandetiden för föreslagna arbeten är 1 år vilket med start i december 2015 medför att 

badet kan tas i drift igen i januari 2017. Skulle starten ske senare, påverkas drifttagningen i 

motsvarande grad.  

 

Vid upphandling av entreprenadarbetet för Bredängsbadet inkom endast ett anbud som låg 

betydligt över vad som ursprungligen avsattes totalt för projektet. Fastighetskontoret, med 

tidigare erfarenhet av en liknande förfrågan för Högdalsbadet där inget anbud inkom, tror 

heller inte på att avbryta upphandlingen och gå ut med ny förfrågan. Med de tillägg som gjorts 

i förhållande till vad som ursprungligen kalkylerades, bedömer fastighetskontoret anbudet 

som rimligt i dagens rådande marknad för denna typ av entreprenadarbeten. En ytterligare 

extern kalkyl har upprättas vilken också bekräftar den redovisade slutkostnaden för projektet. 

Förvaltningarna föreslår därför att anbudet antas. Inom fastighetskontoret pågår för 

närvarande också en analys av vilka åtgärder som behöver vidtas för att förbättra kalkylsäker-

heten för denna typ av projekt inför kommande upprustningar av stadens badanläggningar.  
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Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

 

Framlagda förslag till beslut 
Emilia Bjuggren (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

Bo Sundin (M) yrkar bifall till (M), (FP), (KD) förslag till beslut enligt följande: 

 

Avslag till förvaltningens förslag till beslut  

 

åt förvaltningen uppdra att genomföra en ny upphandling av den aktuella investeringen  

 

Därutöver anföra  

 

Som vi har lyft tidigare så är vi bekymrade över den kostnadsutveckling som vi nu ser på flera 

idrottsinvesteringar och där Bredängsbadet blir ytterligare exempel på detta. Vi delar 

uppfattningen om att det är angeläget att staden har ändamålsenliga lokaler och 

aktivitetsutrymmen men vi inser också att vi har ett ansvar för att hushålla med 

skattebetalarnas pengar. Att ett projekt blir dubbelt så dyrt till följd av att få anbud inkommit 

är inte tillfredsställande givet uppdraget att förvalta stockholmarnas pengar på ett ansvarsfullt 

sätt.  

 

I denna upphandling, liksom i flera andra upphandlingar, konstaterar vi att endast ett anbud 

inkommit och att det är det som pressar upp kostnaderna. Vi är oroade över utvecklingen och 

ställer oss frågande till varför inte fler aktörer väljer att lägga anbud på dessa arbeten. Vi vill 

därför uppdra åt idrottsförvaltningen att tillsammans med fastighetskontoret att se över 

förfrågningsunderlaget samt gå ut på en ny upphandling i syfte att få ner kostnaderna jämfört 

med det förslag som vi nu har att ta ställning till.  

 

 

Ersättaryttrande  
Mathias Mellgren (C) anmäler följande ersättaryttrande:  

Om jag hade haft rösträtt så hade jag anslutit mig till Moderaternas, Folkpartiet liberalernas 

och kristdemokraternas förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
 

Ordföranden ställer de framlagda förslagen mot varandra och finner att idrottsnämnden 

beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

Reservation 
Bo Sundin (M), Daniele Fava (FP) samt Mikael Valier (KD) reserverar sig mot beslutet till 

förmån för sitt förslag till beslut. 
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§ 128 
Byte av kylanläggning samt justering av befintlig ispist på 
Östermalms IP Inriktningsbeslut                                         
dnr 08.03.01/1111/2015. 
 
BESLUT 
 

1. Idrottsnämnden godkänner redovisat förslag för byte av kylanläggning med mera på 

Östermalms idrottsplats med en beräknad investeringsutgift om 30 mnkr. Inför 

kommande genomförandebeslut får förvaltningen i uppdrag att av fastighetskontoret 

beställa de handlingar som behövs för att genomföra projektet. 

 

2. Idrottsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att teckna erforderligt tillägg till 

nuvarande hyresavtal med fastighetskontoret om cirka 2,1 mnkr. 

 

Ärendet 
Förvaltningarna föreslår att respektive nämnd fattar inriktningsbeslut om att byta befintlig 

kylanläggning på Östermalms IP mot en ny anläggning med högre kapacitet. Nuvarande 

kylinstallation räcker inte till för att staden ska kunna tillhandahålla en isbana av godtagbar 

kvalitet. Anledningen är främst att en utbyggnad av isytan har skett med cirka 5 500 kvm 

samt att konstgräs lagts ovanpå den tidigare grusytan vilket ger en isolerande effekt.  

 

För att förbättra kyleffekten föreslås också ett byte av köldbärarvätska från nuvarande 

saltlösning till ammoniakvatten, vilket beräknas förbättra kylkapaciteten med cirka 60 

procent. Med ammoniakvattenlösningen kan också den befintliga rörbädden med sitt 

rörsystem behållas. Väljer man en saltlösning behöver grövre rör läggas. Den totala 

kostnadsbesparingen med ammoniakvatten beräknas uppgå till cirka 12-14 mnkr inklusive att 

man då också kan välja en kylmaskin som är cirka 2-3 mnkr billigare än en maskin byggd för 

saltlösning. 

 

Den totala kostnaden för bytet av kylanläggning och viss omläggning av befintlig ispist där 

rören genom sättningar ligger för djupt, beräknas uppgå till cirka 30 mnkr. Arbetet som 

tidigast beräknas kunna starta vecka 10 nästa år (2016) tar cirka 35 veckor att genom-föra, 

vilket betyder drifttagning till årsskiftet 2016/2017.   

     

Hyreskonsekvensen för idrottsförvaltningen på grund av projektet innebär en tillkommande 

hyra år 1 på 2,1 mnkr i huvudsak i form av kapitalkostnader. Drift och underhållskostnader 

för fastighetskontoret blir i princip oförändrade. För idrottsförvaltningen tillkommer 

driftkostnader för den ökade kyleffekten som levererades samt kostnader som är förknippande 

med en större maskin. Investeringen om cirka 30 mnkr inryms i flerårsprogrammet 2016-

2018. 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 
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Framlagda förslag till beslut 
Emilia Bjuggren (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

 

§ 129 
Bidragsansökan för Finnkampen 2017                                         
dnr 04.03/919/2015 

 
BESLUT 
Idrottsnämnden beviljar arrangören Svenska Friidrottsförbundet ett evenemangsbidrag för 

Finnkampen 2017 på 1,2 mnkr. 

 

 

Ärendet 
Landskamperna i friidrott mellan Sverige och Finland, ”Finnkampen”, har traditionsenligt 

växelvis förlagts till Stockholm och Helsingfors allt sedan den första kampen genomfördes 

1925. Under perioden 1999-2011 var spelen förlagda till Göteborg. Stockholms stad har sedan 

dess arbetat för att åter få Finnkampen till Stockholm. I samband med beslutet och avtalet om 

att Finnkampen 2015 skulle förläggas till Stockholm gjordes en gemensam överenskommelse 

att även Finnkampen 2017 och 2019 ska förläggas till Stockholm för att 2021 gå till Göteborg 

i samband med Göteborgs 400-årsjubileum. 

 

Arrangemanget i Stockholm är ett samarbetsarrangemang mellan Svenska Friidrottsförbundet, 

Stockholms stad genom idrottsförvaltningen och Stadionklubbarna. Svenska 

Friidrottsförbundet ansöker nu om ett bidrag för att genomföra spelen 2017.  

 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

 

Framlagda förslag till beslut 
Emilia Bjuggren (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 
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§ 130 
Idrottsytor i Annedal - svar på skrivelse från Daniele Fava (FP) 
dnr 01.01/1039/2015. 

 

 
BESLUT 

Som svar på skrivelsen överlämnar nämnden idrottsförvaltningen tjänsteutlåtande. 

 

Ärendet 
Daniele Fava har i en skrivelse till idrottsnämnden uttryckt oro över bristen på planerade 

idrottsytor i Annedal. 

 

Idrottsförvaltningen konstaterar att det finns ont om kommunal mark i området Annedal, men 

att det sker flera idrottssatsningar i den omedelbara närheten, till exempel på Bällsta IP och 

genom ett privat initiativ kring Solvalla. Förvaltningen är medveten om behovet av idrottsytor 

i hela västerort, och arbetar kontinuerligt med denna fråga. Förvaltningens prioriteringar samt 

placeringar av idrottshallar som ses som möjliga att tillskapa kan utläsas i den långsiktiga 

investeringsplanen. Främst på grund av brist på kommunal mark finns inga idrottsytor i själva 

Annedal inplanerade, men förvaltningen fortsätter arbeta för att förbättra idrottsmöjligheterna 

i hela västerort. 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Emilia Bjuggren (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

Daniele Fava (FP) yrkar bifall till folkpartiets förslag till beslut enligt följande: 

 

förvaltningen får i uppdrag att redovisa för nämnden varför den tidigare planerade 

idrottshallen har utgått ur detaljplanen 

 

därutöver anföra 

 

 

Vi tycker att det är mycket viktigt att se till att idrotten får plats när det kommer till 

planerandet och byggandet av nya stadsdelar. Vi har tidigare sett hur idrotten bortses 

från vid byggandet av nya stadsdelar, exempelvis i Hammarby Sjöstad, och nu verkar 

det tyvärr som att misstaget upprepas i Annedal. Att hänvisa boende till närliggande 

stadsdelar räcker inte. Förvaltningen skriver i sitt svar att någon idrottshall inte beretts 

utrymme i planeringen av Annedalsområdet. Det är märkligt, eftersom det i gällande 

detaljplan för Kv Mattisborgen förutsätts att en idrottshall ska byggas vid den 

befintliga kontorsfastigheten Baltic 8. I den nya detaljplanen finns idrottshallen inte 

längre med. Vi vill att förvaltningen återkommer med svar på varför hallen utgått ur 

detaljplanen. 
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Beslutsgång 
 

 

Ordföranden ställer de framlagda förslagen mot varandra och finner att idrottsnämnden 

beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

Reservation 
Daniele Fava (FP) reserverar sig mot beslutet till förmån för sitt förslag till beslut. 

 

§ 131 
Förslag på sammanträdestider för idrottsnämnden 2016 
dnr 01.03/1200/2015 
 
BESLUT 
Nämndens sammanträdesdatum för 2016 godkänns enligt redovisat förslag. 

 

Ärendet 
Redovisat förslag till sammanträdesdatum utgår från stadsledningskontorets tidsplan för 

nämndernas arbete med bokslut och verksamhetsberättelse, uppföljning av budget, 

budgetunderlag samt verksamhetsplan. Förvaltningen har även sökt eftersträva 

samstämmighet med fastighetsnämndens datum. 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
Se under rubriken BESLUT. 

Framlagda förslag till beslut 
Emilia Bjuggren (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 
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§ 132 
Information och övriga frågor  
Skrivelser 

A. Skrivelse från (S), (V), (MP), (M), (FP), (KD), (C) om Gärdets 
sportfält 

 

A. Skrivelse om Gärdets sportfält 

 

 

Beslut  
 
Idrottsnämnden beslöt att ge förvaltningen i uppdrag att bereda skrivelsen. 

 

Till idrottsnämnden 2015-11-17 

Gärdets sportfält är idag en central punkt för idrotten i Stockholms innerstad. I en skrivelse till 

idrottsnämnden, redovisas under ärende 5A på sammanträdet den 17 november, så uppmanas 

nämnden att utreda möjligheterna att lägga konstgräs på befintliga naturgräsplaner för att öka 

nyttjandegraden och därmed tillskapa bättre idrottsförutsättningar i innerstaden.  

 

Redan idag används sportfältet flitigt av en rad idrotter, och kapacitet finns för nyttja ytorna 

än mer. Innerstaden har idag ett akut behov av fler idrottsytor och inte minst fotbollsmattor. 

Att anpassa gärdets sportfält med fler fotbollsmattor är därför något som skulle gynna alla 

fotbollsföreningar som är aktiva i innerstaden, och i förlängningen hela stockholmsfotbollen. 

 

Gärdets sportfält ligger idag på Kungliga Djurgårdsförvaltnings mark varför staden inte själva 

äger frågan. Vi anser dock att det är angeläget att förvaltningen inleder en dialog med 

Kungliga Djurgårdsförvaltningen för att se om det är möjligt att utveckla och tillgängliggöra 

sportfältet ytterligare för alla stockholmare, t ex genom att anlägga konstgräsplaner på fältet 

eller utveckla fler spontanidrottsytor. Om Kungliga Djurgårdsförvaltning ser en möjlighet att 

godkänna ett större nyttjande på gärdets sportfält för fotbollen bör stadens idrottsnämnd se 

över denna tänkbara åtgärd för att minska idrottens anläggningsbrist i 

innerstaden. Förvaltningen bör därför ta ny kontakt med Kungliga Djurgårdsförvaltningen i 

frågan, och undersöka möjligheterna för ett ökat nyttjande av gärdets sportfält för 

idrottsändamål i samklang med de bestämmelser som idag finns för nationalstatsparken. 

.      

 Med bakgrund av detta önskar idrottsnämnden få svar på följande: 

  

1. Hur ser förutsättningarna ut för att anlägga fotbollsmattor och andra idrottsytor vid 

Gärdets sportfält? 

 

Emilia Bjuggren (S) m.fl  

Bo Sundin (M) m.fl 

Anders Lindell (MP) m.fl 

Mia Ternlund (V) 

Daniele Fava (Fp)  

Mikael Valier (Kd) 

Mathias Mellgren (C)  
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§ 132 
Information och övriga frågor  
Skrivelser 
 

B. Skrivelse från (M), (FP), (KD), (C) om att förbättra 
upphandlingsunderlagen 

 
B. Skrivelse om att förbättra upphandlingsunderlagen 

 

Beslut  
Idrottsnämnden beslöt att ge förvaltningen i uppdrag att bereda skrivelsen. 

Förbättra upphandlingsunderlagen - för att få fler anbud 
 Stockholms stad har ett stor behov av nya anläggningar men vi har också ett stort behov av 

att renovera befintliga anläggningar. Den rödgrönrosa majoriteten har tillskjutit en miljard till 

idrottsinvesteringar för de kommande fem åren, det är positivt och det behövs, men vi ser nu 

hur dessa pengar äts upp av fördyringar av tidigare beslutade investeringar och redan nu 

ligger fördyrningarna på närmare 400 miljoner kronor.  

 

Inte sällan framhålls få anbud i upphandlingen som en anledning. Bredängsbadet är det 

senaste exemplet men även upprustningen av Grimsta IP och vattenreningen i Högdalens sim- 

och idrottshall är exempel på detta. När det gäller Grimsta IP och Högdalen inkom inte ens ett 

enda anbud inkommit till en början varför nämnden, i fråga om Grimsta IP, fick anlita 

entreprenör inom ramen för stadens ramupphandling. För Högdalens del innebar det att 

arbetet försenades på obestämt tid, trots att investeringen är angelägen.  

 

Det är problematiskt när kostnaderna skenar då det i förlängningen riskerar att innebära färre 

idrottsanläggningar i Stockholm till följd av att pengarna äts upp av fördyrade 

investeringskostnader.  

 

Med anledning av detta önskar vi svar på följande frågor:  

1. Hur kommer det sig att så få aktörer väljer att lägga anbud på byggandet av nya 

idrottsanläggningar? 

2. Gör idrottsförvaltningen uppföljningar på upphandlingarna för att utreda varför så få 

alternativt inga anbud inkom?  

3. Hur arbetar förvaltningen med att förbättra sitt upphandlingsunderlag så att fler ges 

möjlighet att lägga anbud och delta i upphandlingarna?  

4. Hur arbetar idrottsförvaltningen tillsammans med fastighetskontoret för att förbättra 

prognossäkerheten på de planerade idrottsinveteringarna?  

 

Stockholm 17 november 2015 

 

Bo Sundin m.fl. (M)     Daniele Fava m.fl. (FP) 

 

Mikael Valier (KD)    Mathias Mellgren (C) 
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§ 132 
Information och övriga frågor  
 

Information från förvaltningen – förvaltningschef Olof Öhman 

 
Den planerade skridsko och bandyhallen  

 

Förvaltningschef Olof Öhman informerade om att Stockholms stad har tills alldeles 

 nyligen planerat för en ny skridsko- och bandyhall i Tallkrogen, Stockholm. Eftersom 

 kostnaderna visade sig bli mycket högre än beräknat har staden beslutat att titta på en 

 alternativ placering av en ny skridsko- och bandyhall. Det är framförallt närheten 

 till världsarvet Skogskyrkogården och det faktum att tomten är väldigt trång att 

 uppföra en stor bandy- och skridskohall på som komplicerat förutsättningarna i 

 Tallkrogen.  

 

Flyktingsituationen 

 

I förra veckan övernattade 175 flyktingar i en av våra hallar.  

Förvaltningschefen framförde ett tack till de som ställde upp och hjälpte 

 till. Idrottsförvaltningen är fortfarande beredd på att öppna hallar för flyktingar. Han 

 presenterade också förvaltningens samordnare för dessa frågor Karin Olsson- 

 Sandberg som efter sammanträdet ytterligare informerade om vad förvaltningen gör 

 för ensamkommande flyktingungdomar. Idrottsstrateg Peter Ahlström var också med 

 och svarade på frågor omkring föreningsbidrag till dessa aktiviteter. 

 

 

Då inga övriga frågor förelåg avslutade ordföranden Emilia Bjuggren (S)  

sammanträdet kl.17:42 

 

________ 

 

 

 


